

هيئة التقييس لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية
GCC STANDARDIZATION ORGANIZATION (GSO)

DRAFT STANDARD

GSO 11/DS/ISO 7153-1:2014

ISO 7153-1:1991

معدات الجراحة - المواد المعدنية - الجزء الأول: الفولاذ المقاوم للصدأ

**Surgical instruments - Metallic materials - Part 1: Stainless
steel**

Prepared by

Gulf Technical Committee for Medical Devices and Supplies'

This document is a draft Gulf standard circulated for comment. It is there for Subject to change and may not be referred as a Gulf standard until approved by the board of directors

تقديم

هيئة التقييس لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية هيئة إقليمية تضم في عضويتها الأجهزة الوطنية للمواصفات والمقاييس في دول الخليج العربية ، ومن مهام الهيئة إعداد المواصفات القياسية الخليجية بواسطة لجان فنية متخصصة.

وقد قامت هيئة التقييس لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية ضمن برنامج عمل اللجنة الفنية رقم 11 " اللجنة الفنية الخليجية لمواصفات الأجهزة والمستلزمات الطبية " بتبني المواصفة القياسية الدولية (ISO 7153-1:1991) " معدات الجراحة - المواد المعدنية - الجزء الأول: الفولاذ المقاوم للصدأ " والتي أصدرتها "المنظمة الدولية للتقييس" وذلك بلغتها الأصلية، وقامت دولة الإمارات العربية المتحدة بإعداد مشروع هذه المواصفة.

وقد اعتمدت هذه المواصفة كمواصفة قياسية خليجية دون إدخال أية تعديلات فنية عليها وذلك في اجتماع مجلس إدارة الهيئة رقم () ، الذي عقد بتاريخ / / هـ، الموافق / / م .

Foreword

GCC Standardization Organization (GSO) is a regional Organization which consists of the National Standards Bodies of GCC member States. One of GSO main functions is to issue Gulf Standards through specialized technical committees (TCs). GSO through the technical program of committee TC No: 11 "Technical Committee for Medical Devices and Supplies" has adopted the International Standard No. ISO 7153-1:1991 "Surgical instruments - Metallic materials - Part 1: Stainless steel" issued by (ISO) in its original language, The Draft Standard has been prepared by "United Arab Emirates".

This standard has been approved as a Gulf Standard without any technical modifications, by GSO Board of Directors in its meeting No.(), held on / / H, / / G.